

JAX SPARROW

PERSONALITY :

- Rusé- Cunning
- Aventurier - Adventurous
- Imprévisible - Unpredictable
- Loyal à sa manière -
Loyal in his own way



HIS HISTORY :

Le célèbre pirate des mers, naviguait avec son équipage, à la recherche d'un mystérieux trésor caché. Un jour, il découvrit une ancienne carte qui indiquait une terre inconnue. Guidé par sa curiosité et son amour des défis, Jax mit le cap sur Pirates World. En arrivant, il réalisa que ce lieu rempli de créatures fantastiques était aussi un refuge de pirates. Fasciné, il décida de faire de Pirates World son nouveau port d'attache, un endroit parfait pour partager son savoir-faire de pirate et ses histoires d'aventures épiques avec les visiteurs.

The famous pirate of the seas was sailing with his crew in search of a mysterious hidden treasure. One day, he discovered an ancient map that pointed to an unknown land. Driven by his curiosity and love for challenges, Jax set course for Pirates World. Upon arrival, he realized that this place, filled with fantastic creatures, was also a pirate haven. Fascinated, he decided to make Pirates World his new home port, a perfect place to share his pirate skills and epic adventure stories with visitors.

